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Net zoals de voorbije twee ja-
ren, brengt N-VA Retie op 11 juli 
de stand-up comedy naar Retie! 
Dit jaar zorgen Bert Gabriëls,  
Jeron Dewulf en MC Ralf Jennes 
voor de nodige dosis humor!

Wij nodigen jou daarom heel 
graag uit

- op zaterdagavond 11 juli

- vanaf 20.00 uur

- in GC Den Dries

De inkom bedraagt slechts € 7 
per persoon.

Hopelijk tot dan! 

“De zelfuitleenbalie 
zal zorgen voor een
 betere dienstverlening  
aan bibliotheekbezoekers.”

Beste Retienaar,

Graag had ik mij even voorgesteld als interim voorzitter van N-VA Retie.

Vooreerst wil ik graag Paul Thijs bedanken voor zijn jaren van inzet om N-VA 
Retie na een stille periode terug op de kaart te zetten. Zo haalden we in 2013 
genoeg stemmen om twee schepenen en een OCMW-raadslid te kunnen leveren, 
bedankt!

Ondertussen heeft dit in het gemeentebestuur al zijn vruchten afgeworpen en zijn 
we er zeker van dat de heroprichting een goede zaak is! Waarvoor dank Paul.
Paul heeft nu beslist de fakkel over te dragen en het besluit genomen zich terug te 
trekken als voorzitter. Ik zal Paul zijn taken overnemen als interim voorzitter tot de 
volgende bestuursverkiezingen van N-VA Retie eind dit jaar.
Ikzelf ben sinds 2013 bij N-VA Retie met als doel de mensen van Retie, net zoals 
op nationaal niveau, de kans te geven om op N-VA te stemmen en te ijveren voor 
een eerlijk en transparant bestuur. Het is dan ook mijn taak om ons eigen bestuur 
in goede banen te leiden en hetgeen we de dag van vandaag hebben bereikt nog 
verder uit te bouwen.

Ik wil bij deze dan ook van de gelegenheid 
gebruik maken om een warme oproep te doen 
aan alle Retienaren die zich geroepen voelen om 
N-VA Retie verder uit te bouwen, zowel als lid 
of bestuurslid.
Onze deur staat steeds open voor nieuwe 
(bestuurs)leden! Uiteraard is dit belangrijk om 
te kunnen groeien maar zeker ook om ideeën 
uit te wisselen en tips te krijgen om zo de 
verdere toekomst van Retie samen te bepalen.
N-VA Retie is nog een jonge maar enthousiaste 
afdeling die ook in Retie waar nodig voor 
verandering wil zorgen! 

Wij willen een alternatief bieden, een frisse en 
nieuwe kijk op het bestuur van onze gemeente!

Hopelijk zie ik jullie op één van onze komende evenementen dit jaar om verder 
kennis te maken!

Bruno Van Hecke
Interim Voorzitter N-VA Retie

Bruno Van Hecke
Interim Voorzitter N-VA Retie
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JK2470 Leeft 

Een aantal maanden geleden heeft een 
nieuwe lichting jongeren, JK2470 nieuw 
leven ingeblazen. En of ze dat goed doen. 
Op het Geenend is het sindsdien in de 
weekends terug een gezellige drukte; 
met af en toe een evenement op maat, 
georganiseerd en geleid door het nieuwe 
jeugdclub bestuur.  

We kunnen deze positieve instelling 
van onze Retiese jeugd -die het verhaal 
willen trekken- alleen maar toejuichen en 
o n d e r s t e u n e n 
waar het kan. 
Vandaar dat we 
ook in november 
2014 reeds 
beslisten om het 
jeugdhuis een 

klein duwtje in de 
rug te geven. Het dak is namelijk versleten en zal dit najaar nog vervangen worden. Zo kunnen de 
nodige emmers, plastiekzakken, .. terug weggehaald worden en kan de vrees dat de jeugdclub op 
termijn zich zou transformeren tot een indoorzwembad volledig verdwijnen. ;-)

In de veronderstelling dat JK2470 een gezellig samen zijn tussen jongeren kan blijven creëren, 
onder leiding van voorzitter Benjamin Tomsin, blijven we hen met de dienst Jeugd de nodige 
ondersteuning bieden.

Thomas Wynants - Schepen Jeugd

Landbouwgronden van de gemeente

Zoals jullie misschien wel weten is de gemeente Retie eigenaar van een aantal landbouwgronden. In het verleden werden 
die verpacht aan enkele landbouwers die daar voor in aanmerking kwamen. Meestal liep  zo ’n officiële pacht over de gehele 
beroepsloopbaan en ging ze daarna vaak gewoon over op de  kinderen. Deze pachten zijn bij de landbouwers zeer gegeerd 
omdat ze zo lang lopen en als gemeente niet opzegbaar zijn.  

De officiële pachtprijzen zijn  bovendien onrealistisch laag .

Begin vorig jaar hebben we besloten om de gemeentelijke landbouwgronden die vrijkomen  omdat een landbouwer geen 
opvolging heeft, niet meer opnieuw officieel te verpachten. Zo krijgt  nu ‘elke ‘ landbouwer in het voorjaar de kans om de 
vruchten en mestrechten  van dat jaar aan te kopen dmv biedingen onder gesloten omslag. Bijkomend voordeel van deze 
methode is dat op het einde van het jaar de grond elke keer terug vrij is.

Kristel Pelckmans - Schepen Landbouw

Bruno Van Hecke
Interim Voorzitter

Ons 
bestuur

Lode Vlayen
Secretaris

Pieter-Jan Gys
Penningmeester-Jeugd-Leden

Gert Vermeiren
Bestuurslid
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“Retie stopt met roken”

Meer dan 100 geïnteresseerden waren er op het startmoment van Retie stopt met roken. 
Tabakologe Els Bosch gaf er meer info over de verschillende manieren en hulpmiddelen om te stoppen met roken in groep 
of individueel. Die dag bleek al dat zeker de groepsessies de mensen erg aanspraken en momenteel zijn er nog steeds 55 
deelnemers die deze sessies volgen. 

Er waren ook heel wat mensen die voor een of andere individuele methode kozen, maar daar hebben we nu nog niet zo ’n 
zicht op hoe dat loopt.

1 juni is het slotmoment van deze actie gepland en dan hopen we zeker alle mensen die mee gestopt zijn of het geprobeerd 
hebben opnieuw te ontmoeten.

Alvast aan alle stoppers nog heel veel succes!

Kristel Pelckmans  - Schepen van gezondheid

Speelpleinwerking 2015 – Kei Tof Schoonbroek !

In onze vorige folder hebben we reeds gemeld dat Kei-Tof dit jaar zowel in 
juli als in augustus wordt georganiseerd. Ook gaven we toen reeds mee dat 
Kikoen (de kinderopvang voor de allerkleinsten) ook beide maanden, dus 
alle werkdagen, zou geopend zijn. Dit om voor alle kinderen van werkende 
ouders een degelijke opvang te voorzien. 

Bij deze kunnen we meegeven dat de Gemeentelijke Basisschool Retie 
afdeling Schoonbroek dit jaar als uitvalsbasis voor speelpleinwerking 
‘Kei-Tof’ zal dienen. Dit doordat de Gemeenteschool in het Centrum volop 
verbouwd wordt.

Met de nieuwe infrastructuur zijn we ervan overtuigd dat de school in 
Schoonbroek een perfecte locatie is voor de kinderen en een groot aanbod 
aan speelmogelijkheden bevat.  Er is een moestuin voorhanden, sport- en 
spelinfrastructuur, picknickbanken alsook een beschutte speelplaats. In de 
nabije omgeving zijn er ook groene ruimtes voorhanden waar de kinderen 
volop kunnen spelen en ravotten!

Kei-Tof: tijdens juli & augustus opvang vanaf 5 tot en met 12 jaar.
Kikoen: tijdens juli & augustus voor kleuters tot en met 4 jaar.

Thomas Wynants - Schepen Jeugd

Kristel Pelckmans
Bestuurslid - Schepen

Thomas Wynants
Bestuurslid - Schepen

Ann De Vos
Bestuurslid - OCMW raadslid



Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

n De heer  n Mevrouw       

Naam:                                 Voornaam: 

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:       /       /

n Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie.

n Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen.
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N-VA IS DE STILSTAND MEER DAN BEU

“Confederalisme is dé sleutel voor een beter beleid”

HET KAN ANDERS
De N-VA gelooft dat het anders kan. De N-VA wil
niet ‘splitsen om te splitsen’. Maar we moeten wel
dringend een nieuwe weg inslaan. 

Want op het Belgische niveau lukt het al lang niet meer. Het is tijd dat Vlamingen en Franstaligen zelf, 
op eigen kracht, hun toekomst uitstippelen. En dat ze samen bekijken wat ze nog samen willen doen.

WE MOETEN VOORUIT
Ben Weyts, ondervoorzitter van de N-VA: “De N-VA wil de sfeer van moedeloosheid doorbreken in de
Belgische politiek, de mentaliteit van ‘meer zit er niet in’. Na decennia van stilstand, móeten we vooruit. 
En we kúnnen vooruit als we onze eigen problemen aanpakken met onze eigen
oplossingen en onze eigen centen. Dát is waar confederalisme over gaat.”

De Vlamingen zijn het fatalisme van 
de regering-Di Rupo beu. 

Meer dan terecht.
Want u wil dat het vooruitgaat. 

U wil een beter beleid:
minder belastingen, de pensioenen hervormen, 

werken lonend maken, een betaalbare
gezondheidszorg, ondernemen stimuleren ...

Dat zijn de paden die we moeten 
bewandelen om te groeien! Maar helaas: 

dat zijn de paden die de federale 
regering blokkeert.

Ben Weyts: 
“Confederalisme 
is de enige weg die 
naar verandering leidt.”
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Ben Weyts
• N-VA-ondervoorzitter en

volksvertegenwoordiger
• 43 jaar, woont in Beersel
• studeerde politieke 

wetenschappen in Gent
• gehuwd met Marijke, 

papa van Floor en Gust
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We bouwen aan de toekomst - GBR

In dit geval bouwen we letterlijk aan de toekomst. Fase 1 van de Gemeentelijke Basisschool Retie afdeling Centrum is klaar. 
De nieuwbouw tegen de Peperstraat is opgetrokken en zal wanneer u dit leest reeds in gebruik zijn. Zo zal de leraarskamer er 
onderdak krijgen alsook klassen voor de 4-jarige kleuters (2 klassen), de 5-jarige kleuters (2 klassen), en 2 klassen voor zowel 
het 5e als het 6e leerjaar!  Hier ben ik als schepen van onderwijs alvast bijzonder trots op. Bij deze wil ik dan ook alle kinderen, 
leerkrachten, ouders, grootouders, vrienden, oud-leerlingen, mensen van ‘De Rusthuif, technische dienst, medewerkers en 
sympathisanten bedanken die meegeholpen hebben met de verhuis van de 17 klassen.

De volgende fase bestaat uit 2 projecten die naast elkaar worden uitgevoerd.  Enerzijds zal men de zogeheten ‘tien-blok’ 
volledig strippen en terug opbouwen tot een volwaardige gebouw, zowel 

pedagogisch als functioneel. Anderzijds 
zal men de fietsenberging volledig 
onder handen nemen.

Thomas Wynants – Schepen Onderwijs

Start verbouwingen kikoen

Einde maart zijn  de verbouwingswerken aan het huis naast het OCMW gebouw van 
start gegaan. We hopen in het najaar de werken af te ronden zodat kikoen eind dit jaar 
naar deze nieuwe locatie  kan verhuizen.

Met deels nieuwbouw, deels renovatie willen we uiteindelijk 
komen tot een mooie, praktische maar vooral  een warme opvang 
waar onze kinderen zich echt thuis kunnen voelen.

Voor de woensdagnamiddagen en de vakantieperiodes voorzien we 
een uitbreiding tot 42 kinderen de andere dagen blijven voorlopig 
zoals het nu was.

Kristel Pelckmans: Schepen van Gezin


